
ZA BOLJŠE OBVEŠČANJE
Osnovni problem delegatskega sistema, od katerega reSitve

je odvisno delo delegacij in v velikimeri tttdi funkcioniranje
sistema nasploh, je komuniciranje in obveščanje delegatov,
delegacij. Problem je namreč v tem, da dosedanji način poši-
Ijanja gradiva ni primeren za seje skupščine v delegatskem
sistetnu. Prvič zato, ker je celotno gradivo vedno preobširno
in ga delegati ne bodo uspeli preučiti, drugič pa zato, ker to
pomeni 1500 izvodov gradiva. Kaj pomeni tako veliko šte-
vilo izvodov poprečno 80 strani obsegajočega gradiva za pri-
pravo in ekspedit v občinski skupščini, si lahko pred-
stavljamo! Poleg tega pa tako še vedno infonniramo le de-
legate, ne pa tudi drugih občanov. Delegatom in občanom
torej predlagamo nov način informiranja.

Gradivo za seje skupščine bomo v bodoče v skrajšani in
nevinarsko obdelani obliki objavljali v Naši skupnosti. V
časopisu se bo dosedanja vsebina prepletala z vsebino, na-
menjeno delegatom za seje temdjnih delegacij in skupščine.
Gradivo bomo objavljali v obliki povzetkov, komentarjev,
polcmik, razprav, kronike ipd. Zaradi tekočega objavljanja
gradiva in stališč, mnenj in pripomb občanov ter delegacij bo
Naša skupnost izhajala dvakrat mesečno. Uvodnik k vsaki
številki bo v bistvu vodnik skoz vsebino glasila, opozarjal bo
na najpomembnejša vprašanja, o katerih bodo razpravljale
dekgacije in skupščina; kritično pa bo obravnaval tudi reali-
zacijo zaključkov in sklepov delegacij in sknpščine. Ker
bodo o vsebini dela delegacij in skupščine prek glasila ne-
posrednu infomiirani vsi občani, pričakujemo, da se bodo v
večji meri vključevali v razprave na zborih delovnih Ijudi in
občanov ter družbenopolitičnih organizacij ali z nepo-
srednimipripombami na uredništvo Naše skupnosti.

Skupščina bo še nadalje skrbela za to, da bodo delegacije
prejemale ustrezno število kompletnega gradiva. Prefemali ga
bodo predsedniki delegacij in konferenc delegacij, poleg tega
pa vsaka delegacija toliko izvodov, kolikor ima mandatov v
skupščini. Delegati družbenopolitičnega zbora bodo vsi pre-
jemali vse gradivo. Prek Naše skupnosti pa bomo skušali
organizirati predhodne razprave, ki naj bi že pred sejami
skupščine dale čimveč pripomb in stališč, tako da bomo na
sejah skupščine lahko prihajali do še učinkovitejših in
hitrejših zaključkov. Odločanje bo v skladu z intencijo
ustave, praktično preneseno iz skupščine v temeljne dele-
gacije.

S to številko Naše skupnosti že uvajamo novi način infor-
miranja. Objavljamo namreč delgradiva za tretjo sejo občin-
ske skupščine. Delegate in občane prosimo, da nam sporo-
čijo svoja mnenja o takem načinu komuniciranja, zlasti pa,
ali tak način omogoča popolnejšo in kvalitetnejšo razpravo
in sprejemanje stališč delegacij.

Delegati! Občani! Le z vašim sodelovanjem bomo lahko
našli najprimernejšo obliko, obseg in vsebino ter izdelali tak
sistem komuniciranja in informiranja, kot siga vsi želimo.

Uredništvo


